
 

C/ Portela 48 bajo, 36214 Vigo 
Tfno: 986 201 656 – Email: downvigo@downvigo.org – Web: www.downvigo.org 

CIF: G36697324 – Declarada de Utilidad Pública en el año 2000 con el Nº 90.183 
Inscrita como Entidad Prestadora de Servicios Sociales de la Xunta de Galicia con el Nº E-153 

Inscrita en el REXCE con el Nº C36-002049 

INGRESOS 2018 2019 2020 Estimado 2021 

Ingresos por prestación de servicios 100.453,05 € 179.552,38 € 166.991,02 € 251.023,71 € 

Cotas de socios 40.612,00 € 38.597,12 € 35.166,00 € 34.986,00 € 

Cobros por servizos prestados 302.315,86 € 297.455,03 € 259.852,72 € 287.575,20 € 

Axudas-Subvencións públicas para 

actividades 
361.020,00 € 234.431,50 € 304.466,89 € 296.293,37 € 

Axudas-Doazóns privadas para actividades 171.628,84 € 220.035,24 € 167.033,88 € 83.591,33 € 

Axudas-Subvencións públicas para materiais 

que se usan máis dun ano (locales, 

ordenadores,…) 

2.732,15 € 2.123,17 € 319,07 € 1.765,98 € 

Axudas-Doazóns privadas para materiais que 

se usan máis dun ano (locales, 

ordenadores,…) 

3.170,61 € 3.524,05 € 3.382,39 € 1.932,47 € 

Outros ingresos 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 

TOTAL 981.932,51 € 975.718,49 € 937.211,97 € 957.168,07 € 

     

GASTOS 2018 2019 2020 Estimado 2021 

Gastos de persoal (soldos e seguros sociais) 701.320,04 € 737.443,19 € 736.677,65 € 797.917,98 € 

Outras axudas monetarias (voluntariado, 

reintegro subvencións, cotas, etc.) 
22.194,96 € 15.913,53 € 4.793,67 € 14.199,31 € 

Gastos de amortización (gastos por desgaste 

e reposición de materiais que duran máis dun 

ano) 

15.521,19 € 13.883,01 € 32.327,27 € 20.707,78 € 

Outros Servizos: Servizos de Asesoría, 

Alugueres, material didáctico, Seguros, 

Limpeza, Teléfono-Internet, mensaxería, 

comunicacións postais, material oficina, 

Servizos Informática, gastos de actividades, 

gastos de dietas e locomoción,… 

155.635,94 € 149.899,70 € 101.279,13 € 124.342,99 € 

Outros gastos 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 

TOTAL 894.672,13 € 917.139,43 € 875.077,72 € 957.168,07 € 

 


